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BR.0012.4.49.2020 

 

 

Protokół nr 9/2020 

posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska, 

które odbyło się 23 listopada 2020 r. 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 7 członków komisji, a także Pierwszy Zastępca Wójta Paweł Glaser oraz 

kierownik Wydziały Dróg Ryszard Kroker. 

 

Zgodnie art. 15 zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych  

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 374 z późn. zm.) posiedzenie Komisji 

Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska odbyło się w trybie zdalnym. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Informacja o protokole z posiedzenia komisji, które odbyło się 19 października 2020 r. 

3. Informacja o stanie przygotowań do zimowego utrzymania dróg. 

4. Materiały sesyjne. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia i stwierdzenia prawomocności obrad dokonał Przewodniczący komisji 

Grzegorz Parszuto. 

 

Ad.2. Informacja o protokole z posiedzenia komisji, które odbyło się 19 października 2020 r. 

Radny Roman Król zaproponował zmianę zapisu pkt. Ad.5. z „– projektem uchwały  

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Czerwonak – komisja nie 

wypracowała stanowiska w sprawie projektu ww. uchwały z powodu zgłoszenia przez radnego 

Romana Króla uwag; uwagi znajdują się w materiałach komisji” na ”– projektem uchwały w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Czerwonak – Radny Roman Król 

złożył uwagi do projektu ww. uchwały; uwagi zostaną przekazane Wójtowi i znajdują się  

w materiałach komisji;   komisja nie wypracowała stanowiska w sprawie projektu ww. uchwały”. 

Członkowie komisji nie mieli uwag do ww. propozycji i zaakceptowali zmianę. Komisja 

przyjęła protokół z październikowego posiedzenia. 

 

Ad.3. Informacja o stanie przygotowań do zimowego utrzymania dróg. 

Kierownik Wydziału Dróg Ryszard Kroker przypomniał, że na terenie gminy Czerwonak 

znajdują się drogi podlegające kilku zarządcom – drogi wojewódzkie, powiatowe oraz gminne. 

Większość dróg na terenie gminy Czerwonak to drogi gminne. W celu zapewnienia jak najwyższego 

poziomu bezpieczeństwa w trakcie realizacji zadań polegających na zimowym utrzymaniu dróg 

gminnych zostały one podzielone na kilka kategorii określających kolejność, w której przystępuje się 

do ich odśnieżania i usuwania lodu z nawierzchni. Podział ten wynika ze strategicznego znaczenia 

komunikacyjnego sieci dróg gminnych. Kierownik Wydziału Dróg Ryszard Kroker poinformował,  
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że ze względu na zbyt małą cenę przetarg na zimowe utrzymanie dróg nie został rozstrzygnięty. Nowy 

przetarg jest w trakcie przygotowania, a póki co została podpisana umowa (do 22 grudnia br.) z firmą, 

która już rozwozi pojemniki i uzupełnia je piaskiem z solą. 

Przewodniczący komisji Grzegorz Parszuto poprosił, aby odpowiednie służby reagowały  

na zgłoszenia dot. źle zaparkowanych samochodów, które będą utrudniały odśnieżanie wąskich ulic. 

 

Ad.4. Materiały sesyjne.  

Komisja zapoznała się z porządkiem obrad XXVIII sesji Rady Gminy Czerwonak, która 

odbędzie się 22 października 2020 r. 

Pierwszy Zastępca Wójta Paweł Glaser poinformował, że uchwała w sprawie regulaminu 

korzystania z przestrzeni publicznej pod nazwą „Kupuj i wypoczywaj w Koziegłowach” 

prawdopodobnie zostanie wycofana z porządku obrad najbliższej sesji z powodu trwającej dyskusji 

dot. nazwy nowopowstałego parku i ujednolicenia jej z nazwą skweru Jana Pawła II, a także z powodu 

analizy orzecznictwa dot. zamieszczania w regulaminach zapisów z aktów wyższego rzędu, np. zakaz 

spożywania alkoholu. 

 

Ad.5. Wolne głosy i wnioski. 

Radny Jan Skrzypek zapytał, na jakim etapie są prace związane z przebudową kolektora  

na skrzyżowaniu ulic Leśna/Szkolna i kiedy mają się one zakończyć. 

Przewodniczący komisji Grzegorz Parszuto zapytał, czy wykonawca ul. Poznańskiej  

w Koziegłowach posprzątał już bałagan oraz, czy usunięto już przewrócony baner reklamowy. 

Radny Jaromir Korta zapytał, czy i kiedy będzie wykonana przebudowa dwóch progów 

zwalniających – przy Placu Zielonym oraz na ul. Zdroje. 

Kierownik Wydziału Dróg Ryszard Kroker: 

 przebudowa kolektora – poinformował, że prace przedłużyły się w związku z trudnościami  

w otrzymaniu uzgodnień dot. tymczasowej organizacji ruchu; obecnie został już przesunięty 

przystanek autobusowy i usunięto kolizję ze słupem energetycznym; prace powinny zakończyć się 

do połowy grudnia; 

 bałagan na ul. Poznańskiej – powiedział, że bałagan na ul. Poznańskiej i Piaskowej  

w Koziegłowach został uprzątnięty przez wykonawcę, w piątek o godz. 12:00 zaplanowany jest 

odbiór tych prac; przewrócony baner reklamowy nie jest związany z przebudową ww. ulic, musi  

go usunąć właściciel; 

 progi zwalniające – poinformował, że ul. Zdroje jest w trakcie przebudowy, są wymieniane 

krawężniki, poprawiane odwodnienie oraz nawierzchnia, w ramach tej inwestycji zostanie także 

wymieniony próg zwalniający na poduszki berlińskie; próg przy Placu Zielonym póki co nie 

zostanie wymieniony; czekamy na budową łącznika Zielona/Okrężna, a jeśli inwestycja będzie się 

opóźniać wrócimy do sprawy w przyszłym roku. 

Przewodniczący komisji Grzegorz Parszuto poprosił, aby członkowie komisji zastanowili się 

nad propozycjami do planu pracy na przyszły rok oraz zaprosił radnych do udziału w najbliższym 

posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów, na którym będzie omawiany projekt budżetu Gminy  

na 2021 rok. Poruszył temat nielegalnego zostawiania śmieci w Owińskach – problem do Wydziału 

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska zgłosił radny Jakub Wojtkowiak. 

Pierwszy Zastępca Wójta Paweł Glaser powiedział, że w pewnych miejscach coraz częściej 

pojawią się duże ilości śmieci. Jest to nielegalne i wiąże się z dużymi kosztami uprzątnięcia terenu  

i wywozem odpadów. Dlatego też Wydział Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska wrócił  

do pomysłu zakupu i montażu tzw. fotopułpek, które pozwolą na złapanie winnych. Zastępca Wójta 

przypomniał, ze takie rozwiązania są stosowane przez leśników od wielu lat i się sprawdzają.  

Na najbliższej sesji zostanie radnym przedstawiona autopoprawka do budżetu wprowadzająca środki 
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na zakup kilku urządzeń. Jeśli pomysł się sprawdzi i wprowadzi oszczędności, m.in. w wywozie 

śmieci, zostanie rozszerzony. 

Radny Jaromir Korta zapytał, czy jest szansa na podwyższenie dofinasowania na wymianę 

pieców. Wielu mieszkańców zgłaszało, że kwota 5 000,00 zł jest za mała, w stosunku do wszystkich 

prac i zakupów, które należy dokonać. 

Pierwszy Zastępca Wójta Paweł Glaser powiedział, że takie sygnały dotarły także do Urzędu 

Gminy. Poinformował, że są rozpatrywane dwa aspekty. Pierwszym jest zwiększenie kwoty 

dofinasowania, a drugim zwiększenie całego budżetu na ten program. Po przeanalizowaniu wszystkich 

kwestii konkretna propozycja zostanie przedstawiona radnym. Przypomniał, że podobny program jest 

realizowany przez Starostwo Powiatowe, które proponuje dofinasowanie w wysokości 7 000,00 zł. 

 

Ad.6. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący komisji Grzegorz Parszuto zamknął posiedzenie komisji. 

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Bezpieczeństwa, Porządku 

Publicznego i Ochrony Środowiska 

 

 

Grzegorz Parszuto 


